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                                                     Protokół Nr XIX 07 
 z XIX  sesji Rady Miasta Ostrołęki 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ostrołęce przy Placu Bema 3 w dniu 

25 października  2007 r. 

 

Na sesji w dniu 25 października  2007 roku podjęto następujące uchwały: 

• Uchwała Nr 117 /XIX /2007 z dnia 25 października  2007 r. w sprawie wyboru   

ławników do Sądu Okręgowego i  Sądu Rejonowego w Ostrołęce, 

• Uchwała Nr 118 /XIX /2007 z dnia 25 października  2007 r. w sprawie uchwalenia 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu” Śródmieście Płd 

– Goworowska” w Ostrołęce, 

• Uchwała Nr 119 /XIX /2007 z dnia 25 października  2007 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu miasta , 

• Uchwała Nr 120 /XIX /2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie wyraŜenia 

zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynkach 

stanowiących własność Miasta Ostrołęki, 

• Uchwała Nr 121 /XIX /2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie zmian  w   

budŜecie miasta Ostrołęki na 2007 rok,  

• Uchwała Nr 122 /XIX /2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie nadania 

odznaki honorowej „ Za zasługi dla miast Ostrołęki” Pani Czesławie Lewandowskiej,  

• Uchwała Nr 123 /XIX/2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie zmian  w 

składzie osobowym Komisji Rady Miasta Ostrołęki, 

W dniu 25 października  2007 r. w sesji uczestniczyło 20 radnych.  

Nieobecni usprawiedliwieni: Tadeusz Giers 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski - otworzył XIX  sesję Rady Miasta. 

Powitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, Wiceprezydenta Miasta Pawła Stańczyka, 

wszystkich zaproszonych gości oraz przedstawicieli prasy i Radnych.  

Stwierdził prawomocność obrad /lista obecności zał. Nr 1/.  

 

2. Wybór sekretarza obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski - na sekretarza obrad zaproponował 
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Radną Ewę śebrowską – Rosak .  Radna wyraził zgodę. 

Głosowanie: 

Za - 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski – zaproponował wprowadzenie pod 

obrady następujące projekty: 

• w sprawie uchwalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

rejonu” Śródmieście Płd – Goworowska” w Ostrołęce ,/propozycja w porządku pkt 5b/ 

• w sprawie nadania odznaki honorowej „ Za zasługi dla miast Ostrołęki” Pani Czesławie 

Lewandowskiej, ,/propozycja w porządku  pkt 8a/ 

• w sprawie zmian  w składzie osobowym Komisji Rady Miasta Ostrołęki, ,/propozycja w 

porządku  pkt 12 a/ 

Prezydent Miasta wprowadza autopoprawki do projektów uchwał:  

• w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali 

mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Miasta Ostrołęki, 

• w sprawie zmian  w   budŜecie miasta Ostrołęki na 2007 rok,  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Zmiany do porządku obrad zostały przyjęte. 

4. Przyjęcie protokołu XVIII sesji Rady Miasta   

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  poddał pod głosowanie protokół obrad 

z XVIII sesji Rady Miasta . 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0  

Protokół został przyjęty. 
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      5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okr ęgowego i  Sądu Rejonowego w Ostrołęce,  

      Radny Lesław Chojnowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej 

treści:  

 Zgodnie z art. 160  ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych /Dz. 

U. Nr 98, poz. 1070 z późn. zm./ , ławników do sądów okręgowych i sądów rejonowych w 

głosowaniu tajnym wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów. 

Prezes Sądu Okręgowego w Ostrołęce, działając w oparciu o art. 161§ 1 i 2 wyŜej 

wymienionej ustawy podał liczbę ławników, którą powinna wybrać Rada Miasta Ostrołęki na 

kadencję lat 2008 – 2011. Uchwałą Rady Miasta  Nr 115/XVIII/2007 z dnia 27 września 

2007r. został powołany Zespół do zaopiniowania i przedstawienia Radzie na sesji opinii o 

kandydatach na ławników.Na posiedzeniu Zespołu w dniu 4 października 2007 roku 

dokonano analizy złoŜonych dokumentów. Stwierdzono, Ŝe zgłoszeń dokonano z 

zachowaniem ustawowego terminu, dołączając wszystkie wymagane dokumenty. Kandydaci 

na ławników nie figurują w kartotece Krajowego Rejestru Karnego oraz posiadają pozytywną 

opinię Policji.  

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  zaproponował zgłaszanie kandydatów    

do Komisji Skrutacyjnej.  

      Do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujące osoby:  

1.Krzysztof Czartoryski , 

2. Magdalena Jaworowska,  

3. Grzegorz Płocha,  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski zamknął listę kandydatów 

zaproponował , aby komisja się ukonstytuowała i wybrała ze swego grona Przewodniczącego 

Komisji. Przewodniczącym komisji został radny Grzegorz Płocha.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował radnych jak ma odbywać się głosowanie 

w sprawie wyboru  ławników do Sądu Okręgowego i  Sądu Rejonowego w Ostrołęce. Zostały 

odczytywane nazwiska radnych,  którzy dostawali karty do głosowania.  

Po przeprowadzonym głosowaniu Komisja udała się przeliczyć karty i ogłosić wynik 

głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Płocha odczytał wynik glosowania wraz z 

nazwiskami osób,  które zdobyły największą liczbę głosów.  
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Stwierdza się, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce 

wybrane zostały następujące osoby: 

 
  1/  Janina Pragacz, 

  2/  Danuta Gułajska, 

  3/  Andrzej Lech, 

  4/  Daniel Tadeusz Rytel, 

  5/ Alina Łępicka, 

  6/ Mariola Anna Rupacz, 

  7/ Waldemar Rabionek, 

  8/ Kazimierz Bastek, 

  9/ Janina Mydło Późniewska, 

10/ ElŜbieta Tymcio, 

11/ Maria Irena Baczewska, 

12/ Krystyna Białobrzeska, 

13/ Stanisław Brodacki, 

14/ Wioletta Mastalerz, 

15/ Małgorzata Marzena Płoska, 

16/ ElŜbieta Teresa Rudnicka, 

17/ Katarzyna Samsel,  

18/ Mirosław Piotr Pajewski, 

 19/ Beata Maria Oleśkiewicz, 

 20/ Wanda Sabina Siemborska,                                                                   

Stwierdza się, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Okręgowego w Ostrołęce 

Wydział III Pracy i Ubezpieczeń Społecznych zgłoszonych przez związki zawodowe wybrane 

zostały następujące osoby: 

1/ Andrzej Mierzejewski, 

2/ Danuta Walewacz, 

3/ Dorota Andrzejczyk, 
4/  Jadwiga Anna Chełmińska, 

5/  Sabina Cymek, 

6/ Marzena ElŜbieta Długozima, 

7/ Teresa Deptuła, 

8/ Zygmunt Kacprzyński, 

9/ Stanisław Grzegorz Pęksa, 

10/ Krzysztof Orzołek, 
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Stwierdza się, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Rejonowego w Ostrołęce 

wybrane zostały następujące osoby: 

  1/ Krystyna Rurka, 

  2/ Andrzej Popielarz, 

 
Stwierdza się, Ŝe w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Rejonowego w Ostrołęce IV 

Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych zgłoszonych przez związki zawodowe wybrane 

zostały następujące osoby: 

1/ Raisa Górska, 

2/ Jerzy Grabowski, 

3/ Zdzisław Piotrowski, 
     Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  odczytał  uchwałę Rady Miasta 

Ostrołęki Nr 117/ XIX  /07 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego i  Sądu 

Rejonowego w Ostrołęce.  

      5a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta  w sprawie uchwalenia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu” Śródmieście Płd – 

Goworowska” w Ostrołęce,  

Architekt Planu  Jerzy Reński  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej 

treści:   

      Analiza ekonomiczna obszarów objętych planem rejonu Śródmieście Płd – Goworowska jest 

opracowaniem pomocniczym do sporządzonego planu planu zagospodarowania 

przestrzennego. Spełnia rolę informacyjną oraz kreuje ogólny obraz zadań gminy związanych 

z realizacją planu. Uchwalenie planu wiąŜe się z określonymi skutkami ekonomicznymi 

zarówno dla właścicieli nieruchomości jak i zleceniodawcy sporządzania planu. Gmina 

prowadząca politykę przestrzenną musi być przygotowana na ponoszenie kosztów 

wprowadzania ładu przestrzennego. Sytuacja taka ma miejsce zarówno na terenach juŜ 

zainwestowanych jak i dopiero przekształcanych. Oznacza to bowiem dla gminy wykup 

niezbędnych terenów pod ciągi komunikacyjne., usługi o charakterze publicznym czy zieleń. 

Pamiętać jednak naleŜy o złoŜoności problemu: zapisanie w planie potencjalnych inwestycji 

nie musi się wiązać bezpośrednio z wykupem działek, a cześć niezbędnych wykupów moŜe 

być rozłoŜona w czasie. Sytułacja ta uzaleŜniona jest od specyfiki poszczególnych 

nieruchomości oraz kontaktów na płaszczyźnie gmina – obywatel. Celem opracowania jest 

analiza i ustalenie skutków ekonomicznych dla miasta Ostrołęka, które wywołane zostaną 

uchwalaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „ Sródmieście Płd 
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– Goworowska”. 

      W dyskusji głos zabrali radni Ryszard Sidorzak który  poprosił projektanta o wyjaśnienie  

       § 169 punku UU 17 i § 171punkt UU 19, oraz radny Tadeusz Kaczyński który poprosił o 

wyjaśnienie § 145 punkt UZ 2  dlaczego pominięto i nie zauwaŜono teren gdzie jest 

Meditrans  Ostrołęka.  

      Na wszystkie zapytania odpowiedzi radnym udzielił projektant. Radni po udzieleniu 

odpowiedzi nie wnieśli więcej uwag. 

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  poddaję pod głosowanie projekt 

uchwały. 

      Za – 14  

      Przeciw – 0 

       Wstrzymało się – 5 

      Uchwała została podjęta. 

 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu miasta . /autopoprawka Komisji Rodziny/ 

Prezydent Miasta Janusz Kotowski  przedstawił  uzasadnienie następującej treści: 

   Ustawą z dnia 21 czerwca 2001r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego / t.j. Dz. U. Nr 71 z 2001r., poz.733/ miasto 

zobowiązane zostało do ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta. Rada Miejska w Ostrołęce podjęła w tej sprawie Uchwałę 

Nr 418/XLVII/2002 w dniu 1 marca 2002r., która  nadal obowiązuje. 

    Obecnie proponowana uchwała  uaktualnia  organ któremu powierza się jej wykonanie, a 

takŜe nazewnictwo komórki organizacyjnej bezpośrednio zajmującej się tą tematyką. 

Proponuje się wprowadzenie do pierwotnego tekstu następujących zapisów: 

- najemcy nie wpłacają kaucji zabezpieczającej pokrycie naleŜności z tytułu najmu lokalu w 

   przypadku przydziału lokali pełnowartościowych do remontu, wpłata kaucji obowiązuje  

   przy zasiedlaniu nowych budynków i budynków po kapitalnym remoncie; 

-  umieszczenie informacji o kryterium dochodowym osobom ubiegającym się o zastosowanie 

   w stosunku do nich obniŜonego czynszu o którym mowa w art.7 ustawy z dnia 21 czerwca 

   2001r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 

   cywilnego /Dz.U. z 2005r., Nr 31, poz. 266 ze zm./. Zasada  obniŜenia czynszu nastąpi z  

   chwilą przekroczenia 3 % wartości odtworzeniowej.  

Zasady wpłaty kaucji jak teŜ i  zasady polityki czynszowej zostaną omówione w szerszym 

zakresie w „ Programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta Ostrołęki w 

latach 2008-2012”, nad którym wkrótce rozpoczną prace odpowiednie Wydziały tut. 

Urzędu.   Poza w/w zapisami proponuje się : 

-  określić czas objęcia w uŜytkowanie przydzielonego lokalu mieszkalnego lub socjalnego; 
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-  umieścić informację, iŜ rozpatrzenie wniosków osób osadzonych w Zakładach Karnych 

   nastąpi dopiero po opuszczeniu ZK. Wnioski tych osób nie są kompletne, nie jest nam  

   znana sytuacja materialna oraz mieszkaniowa wnioskodawcy, brak jest moŜliwości 

   weryfikacji danych zawartych we wniosku w związku z czym Komisja Mieszkaniowa 

   nie moŜe zająć stanowiska w danej sprawie; 

-  zrezygnować z „ Kryteriów Oceny Punktowej” stanowiącej Załącznik Nr 1 dotychczasowej 

   Uchwały Rady Miejskiej poniewaŜ  system ten nie zdał egzaminu, nie odpowiada realiom 

   naszego miasta. Znaczna część opisanych kryteriów umieszczona jest w tekście głównym 

   „ zasad… „ stanowiącym załącznik do uchwały. Przy zastosowaniu oceny punktowej   

   kwalifikowały się jedynie osoby bezdomne, nie posiadające Ŝadnych dochodów.  

   Opracowanie i stosowanie systemu punktowego miało powodować, Ŝe kwalifikacja osób 

   w danym roku do przydziału mieszkania będzie bezstronna, wykluczająca uznaniowość i 

   subiektywną ocenę członka komisji.  

   Rezygnacja z tego systemu pozwoli kwalifikować do przydziału lokali z mieszkaniowego 

    zasobu miasta, zwłaszcza do  lokali pełnowartościowych we Wspólnotach Mieszkaniowych 

    osoby  o niskich dochodach, lecz nie wywodzące się z rodzin patologicznych. 

Wnioski osób ubiegających się o lokale komunalne opiniuje Komisja Mieszkaniowa po 

wnikliwym zapoznaniu się z sytuacją wnioskodawcy i jego rodziny. W skład Komisji 

wchodzą przedstawiciele Rady Miasta i Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Ostrołęce. 

Komisja powoływana jest na wniosek Prezydenta Miasta na okres kadencji z uwagi na to, Ŝe 

tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali zawierany na czas nieoznaczony i 

najem lokali socjalnych winien być poddany kontroli społecznej.   

Radny Grzegorz Płocha  zaproponował zmianę w punkcie VI dotyczącą  zmiany treści zapisu  
wobec osób których orzeczono eksmisję z prawem do lokalu socjalnego. Osoby takie  
zobowiązane są do przedkładania w Urzędzie Miasta odpowiedniego wniosku wraz 

odpisem wyroku o eksmisję zaopatrzonego w klauzulę wykonalności.  

Prezydent Miasta Janusz Kotowski   w najbliŜszym czasie będziemy do tych osób stosować 

inne rozwiązania mianowicie osoby takie będą dostawać mieszkania zastępcze gdzie w 

budŜecie na 2008 rok zostaną zabezpieczone na ten cel środki. 

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  poddaję pod głosowanie projekt 

uchwały. 

      Za – 17 

      Przeciw – 0 

      Wstrzymało się – 0 

      Uchwała została podjęta. 
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      7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie wyraŜenia zgody na 

udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących 

własność Miasta Ostrołęki, / autopoprawka/ 

      Przerwodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Ewa śebrowska przedstawiła 

sprawozdanie komisji odnośnie projektu uchwały nastepującej treści: 

      W wyniku rozpatrzenia projektu uchwały Rady Miasta  w sprawie  wyraŜenia zgody na 

udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność 

Miasta Ostrołęki komisja  zawnioskowała  jednomyślnie  o  uszczegółowienie załącznika  do  

przedmiotowego projektu uchwały  poprzez  podanie  składników jakie wpływają na cenę 

lokali.  

      Romana GłaŜewska  Dyrektor Wydzialu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - 

przedstawiła uzasadnienie  do projektu uchwały następującej treści:      

Zgodnie  z  art. 68  ust. 1 pkt  7  i   ust. 1 a   ustawy   z  dnia   21   sierpnia  1997 r. o 

gospodarce nieruchomościami  rada gminy w odniesieniu do nieruchomości stanowiącej 

własność gminy moŜe w drodze uchwały wyrazić zgodę na stosowanie  bonifikat od ceny 

nieruchomości lokalowej,  w przypadku jej  sprzedaŜy na własność.  Obecnie obowiązuje  

uchwała  Rady Miejskiej Nr 325/L/98  z  dnia 8 czerwca 1998r.  w sprawie wyraŜenia zgody 

na udzielanie bonifikat (ze zmianami) oraz uchwała  Zarządu Miasta Ostrołęki   Nr 270/56/99  

z dnia 2 lipca 1999r. w sprawie udzielania bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych. 

Bonifikaty  są stosowane wyłącznie do ceny lokalu.  Z dniem 22 października 2007r. zaczną 

obowiązywać zmiany do art.68 cyt. wyŜej ustawy o gospodarce nieruchomościami polegające 

na tym, Ŝe udzielana przy sprzedaŜy lokalu bonifikata  obejmuje cenę lokalu  oraz cenę 

udziału w prawie własności gruntu, lub w przypadku, gdy udział obejmuje  prawo 

uŜytkowania wieczystego, pierwszą opłatę z tego tytułu. Tak więc bonifikata udzielana od 

ceny lokalu obejmuje wszystkie jej składniki w jednakowej wysokości.  W związku z tym, iŜ 

dotychczas bonifikaty są stosowane wyłącznie od ceny lokalu,  a  po zmianach takŜe w 

odniesieniu do gruntu,  spadną dochody Miasta z tytułu sprzedaŜy lokali mieszkalnych.  

W związku z tym proponuje się  obniŜyć stosowane dotychczas bonifikaty  z  75 %   na 70 %. 

Po przeanalizowaniu cen lokali róŜnice przy wykupie lokali przy zastosowaniu  

dotychczasowej 75 %  bonifikaty od ceny lokalu,  a po zastosowaniu  70 % bonifikaty od 

ceny lokalu i gruntu wyniosą średnio od 1.800,00 zł do 2.500,00 zł. Tak więc  po 

zastosowaniu 70% bonifikaty nabywca lokalu   będzie musiał  zapłacić cenę  o około  

2.000,00 zł  wyŜszą.   Mniejsze  róŜnice w cenie   wystąpią w odniesieniu do budynków, które 

znajdują się na działkach o większej powierzchni.   

Ceny nieruchomości wyszczególnionych w załączniku do uchwały zostały określone w 

operacie szacunkowym wykonanym przez rzeczoznawcę majątkowego,  na podstawie ich 
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wartości.  Celem wyceny było określenie wartości rynkowej nieruchomości lokalowej, w celu 

jej  sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego najemcy. Tak więc 

oszacowana wartość nieruchomości lokalowej jest wartością rynkową. Podane wartości 

mieszczą się w przedziale cen uzyskanych przy sprzedaŜy  nieruchomości podobnych na 

danym rynku. Przy określeniu wartości nieruchomości  rzeczoznawca majątkowy uwzględnił 

te cechy przedmiotu wyceny, które wpływają na jego wartość rynkową, czyli połoŜenie 

budynku, jego wiek i stan techniczny  oraz  połoŜenie lokalu  i  wyposaŜenie w media. 

Po podjęciu przez Radę Miasta  uchwały  zostanie podjęte przez Prezydenta Miasta stosowne 

zarządzenie w sprawie sprzedaŜy  lokali mieszkalnych wyszczególnionych w załączniku do 

uchwały. W materiale autopoprawki  zostały podane  składniki na cenę lokali. 

Radny Dariusz Bralski chciałbym zapytać  co to był za rzeczoznawca który robił wycenę 

tych mieszkań.  

 Romana GłaŜewska  Dyrektor Wydzialu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami była 

to osoba która została wyłoniona w drodze przetargu na dany rok. 

Radny Adam Kurpiewski moim zdaniem lokale proponowane do sprzedaŜy mają zbyt niską 

cenę. Sam bym chciał nabyć lokal w takiej cenie. Według mnie rzeczoznawcy mają tu duŜe 

pole manewru.  

Romana GłaŜewska  Dyrektor Wydzialu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami cena 

lokali wyliczona  przez rzeczoznawców na podstawie operatów szacunkowych jest brana z 

aktów notarialnych lokali o podobnych standardach.   

Radny Ryszard Sidorzak chciałbym odnieść się do wypowiedzi kolegi Adama 

Kurpiewskiego,  iŜ miał on na względzie przed wszystkim budŜet miasta a mianowicie środki 

jakie maja wpłynąć ze sprzedaŜy tych lokali.  

Prezydent Miasta Janusz Kotowski nie neguję racji panów radnych, ale chcę zwrócić 

uwagę Ŝe tych lokali miasto nie wystawia na przetarg, gdyŜ pierwszeństwo w ich nabyciu 

mają osoby tam zamieszkujące. Zwykle są to ludzie mało zamoŜni , których nieraz  nie stać 

na zapłacenie bardzo wysokich cen czynszu.  

Rada Stanisława Watrakiewicz nie bardzo rozumiem wypowiedzi państwa radnych, bo 

miasto  sprzedając te mieszkania pozbędzie się kłopotu administrowania tych lokali natomiast 

mieszkańców zmobilizuje o dbałość tych mieszkań.  

     Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  poddaję pod głosowanie projekt 

uchwały. 

      Za – 16 

      Przeciw – 1 

       Wstrzymało się – 2 

      Uchwała została podjęta. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie Miasta 

Ostrołęki na 2007 rok, /autopoprawka/ 

Skarbnik Miasta  BoŜena  Gutowska Jezierska przedstawiła uzasadnienie autopoprawki  

do projektu uchwały następującej treści:  

 Zwiększa się dochody, na łączną kwotę 364.781 zł, z tytułu: 

 otrzymania środków z Banku Gospodarstwa Krajowego – w kwocie 250.000 zł - na 

podstawie Umowy Nr 224/07/030 z dnia 18.10.2007 r., z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego, pn. „Boisko sportowe przy Szkole Podstawowe Nr 10”  (Dział 801, 

rozdział 80101, § 6050),  

otrzymania rekompensaty z tytułu utraconych dochodów w podatkach i opłatach lokalnych – 

114.781 zł (Dział 756, rozdział 75615, § 2680),  

 Zmniejsza się plan wydatków bieŜących i plan wydatków z zadań inwestycyjnych, na łączną 

kwotę 886.904 zł, jak niŜej: 

 wydatki bieŜące – zmniejsza się o kwotę łączną – 241.500 zł, z tego: 

 -  w dziale 757, 75704, § 8020, o kwotę  – 148.000 zł,  

 -  w dziale 710, rozdział 71013, 2399 – o kwotę 93.500 zł (zmniejsza się plan wydatków 

stanowiących wkład własny w realizację projektu „ Mazowiecki System Informacji 

Przestrzennej Gmin i Powiatów współdziałających w ramach województwa ” - na podstawie 

zmienionej umowy o udzielenie dotacji, zawartej z Samorządem Województwa 

Mazowieckiego, 

  zadania inwestycyjne – zmniejsza się kwotę 645.404 zł, tj. 

- Budowa połączenia ulicy Targowej z  Graniczną – zmniejsza się o kwotę 2.464 zł  (dział 600, 

rozdział 60015, § 6050), 

- Budowa ulicy Korczaka – zmniejsza się o kwotę 411.000 zł (dział 600, rozdział 60016, § 

6050), 

- Budowa wielofunkcyjnej bazy turystyczno-rekreacyjnej  – zmniejsza się o kwotę 231.940 zł 

(dział 926, rozdział 92604, § 6050), 

Zwiększa się plan wydatków o kwotę łączną 1.001.685 zł (wynikającą ze zwiększonych 

dochodów w punkcie 1. ppkt2/ o kwotę 114.781 zł oraz ze zmniejszonych wydatków 

wykazanych w pkt 2. o kwotę 886.904 zł), z przeznaczeniem na: 

wydatki bieŜące – na kwotę łączną  935.685 zł, z tego: 
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a/ Zespół Szkół Nr 5 – 100.000 zł (dział 801, rozdział 80110, § 4010-15.000 zł, rozdział 

80120, § 4010 – 85.000 zł, 

b/ Zespół Szkół Zawodowych Nr 1 – 100.000 zł (dział 801, rozdział 80130, § 4010), 

c/ Zespół Szkół Zawodowych Nr 2 – 160.000 zł (dział 801, rozdział 80130, z tego:  

   § 4010-133.400 zł, § 4110 – 23.500 zł, § 4120 – 3.100 zł), 

d/ Zespół Szkół Zawodowych Nr 3 – 30.000 zł (dział 801, z tego: rozdział 80123,  

   § 4010-12.300 zł, rozdział 80130, § 4010 – 17.700 zł, 

e/ Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza  – 50.000 zł (dział 852, rozdział 

805201, z tego: § 4010-30.000 zł, § 4110 – 5.319 zł, § 4120 – 735 zł, 

    § 4220 – 13.946 zł, 

f/ Zespół  Szkół Nr 5 – 100.000 zł (dz. 801, rozd.80120, § 4270), na wykonanie pilnego 

remontu dachu na budynku Szkoły,  

g/ Urząd Miasta – 395.685 zł, z tego:  

- uzupełnienie planu na dotacje dla szkół niepublicznych ( § 2540) – 250.000 zł  

  (z tego rozdziały: 80101-47.694 zł, 80102-61.963 zł, 80110-39.775 zł, 80120-60.600 zł, 

80130-39.968 zł), 

- uzupełnienie planu wydatków na remonty budynków i mieszkań socjaln. w zasobach Miasta  

25.000 zł (dział 700, rozdział 70005, § 4270), 

- dokonanie podziału mieszkania przy ul. I Armii Wojska Polskiego 42, na dwa oddzielne oraz 

wykonanie przyłącza elektryczn. do budynku przy ul. Kościuszki 21, w łączne kwocie - 

68.000 zł (dział 700, rozdział 70005, § 4270), 

- uzupełnienie planu wydatków na administrowanie targowisk miejskich, o kwotę 45.000 zł 

(dział 750, 75095, § 4300), 

- uzupełnienie planu wydatków na PFRON – 7.685 zł (dz.  750, rozdz. 75023,§ 4140),  

 wydatki inwestycyjne – na kwotę 66.000 zł, z przeznaczeniem na uzupełnienie planu na 

zadania inwestycyjne: 

Remont pomieszczeń Szk.Podst. Nr 6 – 30.000 zł (dział 801, rozdział  80101, § 6050),  

Remont sali gimnastyczn. Gimnazjum Nr 1 – 7.000 zł (dz. 801, rozdz. 80110, § 6050), 
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Remont budynku Zesp. Szkół Zawod. Nr 1 – 29.000 zł (dz. 801, rozd.80130, § 6050), 

           Dokonuje się przesunięć w planie  wydatków między działami, jak niŜej: 

           Anuluje się  pierwotne przesunięcia w planie wydatków ZSZ Nr 1, zaproponowane w 

projekcie  uchwały (zmniejszano § 4260 w rozdz.85410 – o kwotę 33.000 zł oraz zwiększano 

§ 4270 w rozdziale 80130), 

           Dokonuje się przesunięć w planie wydatków, polegających na:   

          - zmniejszeniu § 4260 - w dziale 854, rozdział 85410 – o kwotę 33.000 zł, 

- zwiększeniu § 4010 - dziale 801, rozdział 80130, § 4010 – o kwotę 33.000 zł; 

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał  Dymerski otwieram dyskusję w sprawie projektu 

uchwały. Wobec braku głosów w dyskusji  poddaję pod głosowanie projekt uchwały. 

      Za – 13 

      Przeciw – 0 

      Wstrzymało się – 4 

      Uchwała została podjęta. 

 
8a Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta  w sprawie nadania odznaki honorowej 

„ Za zasługi dla miast Ostrołęki” Pani Czesławie Lewandowskiej,  

Prezydent Miasta Janusz Kotowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

następującej treści:  

Pani Czesława Lewandowska od 1999 r. współpracuje z Katolickim Stowarzyszeniem 

„Civitas Chrystiana” Oddział Miejskiej w Ostrołęce, Ostrołęce od 2004 r. jest członkiem tego 

Stowarzyszenia. Wspólnie organizuje wystawy twórców ludowych, warsztaty dla dzieci  

i młodzieŜy zarówno w siedzibie Stowarzyszenia jak równieŜ w szkołach i przedszkolach,  

a ostatnio zorganizowali wspólnie warsztaty dla nauczycieli, które cieszyły się bardzo duŜym 

uznaniem, dlatego chcą je kontynuować rozszerzając ofertę moŜliwości. Pani Czesława 

Lewandowska jest laureatką wielu konkursów regionalnych i ogólnopolskich. Jej prace 

moŜna podziwiać na całym świecie, wiele bowiem zespołów polskiej Polonii w swych 

strojach posiada fartuchy wykonane właśnie przez Panią Czesławę. Swojej Działalności nie 

kończy na terenie miasta czy powiatu. Z propozycją warsztatów twórczych wychodzi na teren 

całego Mazowsza a nawet sąsiednich województw, gdzie mile jest widziana a jej prace są 

podziwiane. Pani Czesława jest osobą zaangaŜowaną w Ŝycie społeczne naszego miasta. 

Oprócz warsztatów twórczych i wystaw, wykonuje wiele elementów dekoracji do szkół i 
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przedszkoli z okazji róŜnych rocznic a jej prace są licytowane podczas balów charytatywnych.  

Pani Czesława Lewandowska gdzie moŜe tam reprezentuje Ostrołękę jako miasto, które dba o 

tradycję swych przodków, nie zapomina korzeni a wręcz odwrotnie widzi i pokazuje piękno 

naszego Kurpiowskiego regionu. Jest ambasadorem kurpiowszczyzny i miasta Ostrołęki.  

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski otwieram dyskusję w sprawie projektu 

uchwały. Wobec braku głosów w dyskusji   poddaję pod głosowanie projekt uchwały. 

      Za – 16 

      Przeciw – 0 

       Wstrzymało się – 0 

      Uchwała została podjęta. 
 

9. Przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności w okresie od 1 września 

2007 roku do 30 września 2007 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski 

Czy ktoś z radnych chce wnieść jakieś uwagi do sprawozdania Prezydenta Miasta. 

Uwagi nie zostały wniesione. Poddaję pod głosowanie sprawozdanie. 

      Za – 17 

      Przeciw – 0 

      Wstrzymało się – 0 

      Sprawozdanie zostało przyjęte. 

      10. Informacja o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych na nie przez 

Prezydenta Miasta. 

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski poinformował radnych o 

odpowiedziach na interpelacje   które wpłynęły do Kancelarii Rady Miasta.  

11.Oświadczenia Radnych. 

 Dyskusja przez radnych Rady Miasta nie została podjęta. 

12. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
a/ Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta  w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Rady Miasta Ostrołęki, 

Przewodniczący Komisji Prawa Dariusz Maciak przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały następującej treści:   

Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców działając na podstawie § 27 ust. 1 

pkt 2 Statutu Miasta Ostrołęki  ma obowiązek przedłoŜyć uchwałę Radzie Miasta.  W dniu 12 

września 2007 roku Pan Wojciech Domański został odwołany z funkcji radnego Rady Miasta 

Ostrołęki. W jego miejsce w dniu 27 września 2007 roku została powołana na radną Rady 

Miasta Ostrołęki Pani Stanisława Watrakiewicz, która jednocześnie w/w dniu złoŜyła akces 
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do prac w Komisji Oświaty i Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrołęki.  Zgodnie z zapisem 

art. 21 ustawy o Samorządzie Gminnym oraz § 38 i § 43 Statutu Miasta skład osobowy 

komisji ustala Rada Miasta W dniu 27 września 2007 roku  Pani Magdalena Jaworowska 

złoŜyła akces do pracy w Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Ostrołęki. Zgodnie z 

zapisem art. 21 ustawy o Samorządzie Gminnym oraz § 38 Statutu Miasta skład osobowy 

komisji ustala Rada Miasta .  

      Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  poddaję pod głosowanie projekt 

uchwały. 

      Za – 16 

      Przeciw – 0 

      Wstrzymało się – 0 

      Uchwała została podjęta. 

 
13. Sprawy róŜne.  

 Dyskusja nie została podjęta. 

14. Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rafał Dymerski  – zakończył obrady XIX sesji 

Rady Miasta  

 
 Sesja w dniu  25 października  2007 r. trwała od godziny 10 00 do 17 45. 
 
 
Sporządził:                                                                                                       Przewodniczył: 

 
 
                                                                                                          Rafał  Janusz Dymerski 
  
 
 
  


